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INTERPELACJA 
 

Dotyczy: komunikacji do Spławia i Szczepankowa 
 
Rada Miasta Poznania zgodziła się na porozumienie z gminą Kleszczew.  Pan Prezydent nie 
poinformował o fakcie, że podjęcie uchwały będzie skutkowało wycięciem kilkudziesięciu 
kursów autobusu 54. Dlaczego okrojono kursowanie tego autobusu? Kursy Kleszczewskie 
pozostały bez zmian. Mieszkańcy sa zbulwersowani. Proszę o jak najszybszy powrót do 
poprzedniego rozkładu. 
  
Czy prawdą jest zakup małych Solariów przez MPK Poznań, które wcześniej przeznaczone 
były do Finlandi? Dlaczego puszczało się je latem w dni wolne do Spławia? Jedno otwierane 
okno i przepełnienie nie zachęca do korzystania z komunikacji miejskiej. 
 
Przystanek Łużańska wiata o głębokości 20 cm. Komu to służy? Kto ma się tam schować? 
Przystanek Oliwkowa wychodzi się z komunikacji w błoto. Kiedy to zostanie zmienione? 


